
نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان گفت: تمام 
تلاش خود را برای زنده کردن نهضت مطالبه جوانان 
از مسئولین را به کار گرفته ام و این عمل را با برگزاری 
تریبون آزاد دانشــجویی از خودم آغاز کردم و بعد از 
تثبیت آن در مرکز اســتان،ان عمل را به شهرستان ها 

نیز خواهم برد.  
حجت الاســلام عبادی زاده در جلسه با قرارگاه 
جهادی شــرق کشــور، اظهار کرد: ما یک نهضتی را 
طبق گفته مقام معظم رهبری در دستور کار خود قرار 
دادیم که هم در راســتای کمک به دولت است و هم 

اینکه مــردم بتوانند به راحتی حرف خود را با دولت 
و دولتمردان در میان بگذارند؛ با ارتباط  با شــهردار و 
فرماندار و استاندار و هر شخصی که در دولت سمت 

و مسئولیتی داشته باشد در دایره این نهضت است.
امام جمعه بندرعباس تصریح کرد: تمام تلاش 
خــود را برای زنده کردن نهضــت مطالبه جوانان از 
مســئولین را به کار گرفته ام و این عمل را با برگزاری 
تریبون آزاد دانشــجویی از خودم آغاز کردم و بعد از 
تثبیت آن در مرکز اســتان،ان عمل را به شهرستان ها 

نیز خواهم برد. 

نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان خاطر نشان 
کرد: ان شاءالله که همه جوانان ما به خصوص جوانان 
جهادی مــا بتوانند با به دســت آوردن منابع مالی و 
حمایت مسئولین سطح خدمت رسانی خود به مردم 

را گسترده تر کنند.
حجت الاسلام عبادی زاده ادامه داد: کمیته امداد 
و سپاه پاسداران نیز می توانند به این مسئله ورود کنند 
و به کمک گروه های جهــادی بیایند زیرا گروه های 
جهادی یک ظرفیت تمام نشــدنی خالص اســت که 
باید مورد توجه قرار بگیرد و منابع مالی در اختیارشان 

قرار بگیرد.
وی اضافه کرد: اگر گروه های جهادی را حمایت 
نکنیم سرمایه عظیم وجودی آن ها را از دست خواهیم 
داد، همیشه گفته ام اگر گروه های جهادی به دیدار من 
بیاینــد، بدون هیچ فیلتر و در اولین وقتم با آنها دیدار 
خواهم کرد، چرا که اگر دنبال آنها نرویم هیچ گاه چنین 

ظرفیتی را پیدا نخواهیم کرد.
نماینده ولی فقیه در اســتان هرمــزگان در پایان 
خاطرنشــان کرد: گروه هــای جهادی می گویند که ما 
زبان برای گفتن و مطالبه کردن درخواست های خود را 
داریم اما یک گوش نداریم که حرف های ما را بشنود و 
درخواست ما را اجابت کند و این جای تاسف دارد؛ من 
هم صدای مردم هستم و این را بازگو می کنم تا گوشی 

که شنوا باشد این سخنان را دریابد.
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  اقتصاد کیش - رییس دانشــگاه علوم پزشــکی هرمزگان گفت: وجود 
سویه اومیکرون تاکنون در این استان تایید نشده ولی همین که در کشور اعلام 
می شود این سویه پیدا شده بدان معناست که در هر جای دیگر و در هر لحظه 

ممکن اســت با این سویه جهش  یافته مواجه شویم. 
دکتر حســین فرشــیدی در نشست ویژه خبری افزود: با توجه به اهمیت 
موضوع در دو هفته گذشــته در هرمــزگان رصد ویژه ای روی مبانی ورودی 
ســفرهای ،زمینی دریایی و پروازها انجام شــده و با توجه به اینکه علائم این 
ســویه جدید کرونا با انواع قبلی تفاوت چندانی ندارد در بررسی مواردی که 
علائم شــدید تری داشــتن نمونه ی جداگانه گرفته و برای بررســی احتمال 

وجود ســویه اومیکرون به تهران و انستیتو پاستور ارسال شد.
وی در پاسخ به این سئوال که برای پیشگیری از از ابتلا و مرگ و میر باید 
چه اقداماتی انجام داد،یاد آور شــد: مهمترین عامل پیشگیری در حال حاضر 
زدن ماســک و حفظ فاصله فیزیکی اســت است که از تمام مردم درخواست 
می نماییم با توجه به اینکه به دلیل وضعیت آبی اســتان ها گشــایش ها  انجام 

شــده در انجام این مهم  بسیارکوشا باشند.
دکتر فرشــیدی گفــت: همچنین واکسیناســیون نیز در کنتــرل و مهار 
این بیماری بســیار موثر اســت که خوشبختانه در اســتان هرمزگان در انجام 
واکسیناســیون تاکنون دز اول واکسیناسیون برای افراد بالای ۱۲ سال بیش از 

۹۶ درصد و دز دوم بالای ۸۴ درصد انجام شــده است.
وی ضمن بیان اینکه هنوز حدود  ۴ تا ۵ درصد جمعیت واکسن نزده اند 
توصیه اکید کرد که این افراد هرچه ســریعتر برای انجام واکسیناســیون اقدام 
کنندو در ادامه داد: در اســتان هرمزگان دز ســوم واکسیناسیون را  نیز شروع 
کرده ایم لذا از تمام افرادی که موعد دوز سوم واکسن آنهاست خصوصاً افراد 
بالای ۴۰ ســال درخواست می نماییم که جهت دریافت دز سوم اقدام نمایند.
رییس دانشــگاه علوم پزشــکی هرمزگان اظهار داشت: اومیکرون اسم 
معرفی شــده از طرف ســازمان بهداشــت جهانی و یکی از سویه های جدید 
کووید ۱۹ با قدرت ســرایت چندین برابر دلتاســت که ابتدا در کشــورهای 
آفریقایی شناســایی شــده و پس از دو هفته در کشورهای اروپایی نیز انتشار 

پیدا کرد.
فرشیدی یاد آور شد:در این سوش قدرت انتقال بیماری از یک انسان به 
انســان دیگر چندین برابر سویه های قبلی است اما خوشبختانه واکسیناسیون 
در کنتــرل ایــن بیماری موثر اســت و مرگ و میر ناشــی از آن طبق آنچه در 

کشــورهای اروپایی گزارش شده در افراد واکسینه شده کمتر است.
وی اضافه کرد: متاسفانه این سوش جدید از بیماری در حال حاضر وارد 
کشــور ایران شــده و یک مورد مشخصا تایید  شــده و با توجه به تجربه قبلی 
زمانی که ویروس در جایی در دنیا پیدا شود تعاملات بین کشورها به خصوص 
ســفرهای تجاری گردشــگری به عنوان یکی از راههای انتقال ویروس سبب 

انتشار آن می شود.
وی، اســتفاده مستمر از ماسک حفظ فاصله فیزیکی انجام واکسیناسیون 
را مهمترین راهکار پیشگیری و کنترل این سویه برشمرد و در پاسخ به سئوال 
اینکه کیت های تشخیص اومیکرون در استان موجود شده یا خیر بیان داشت:  
در حال حاضر کیت های آزمایشــگاهی جهت شــناخت سویه اومیکرون در 
هرمزگان وجود ندارد و نمونه ها به تهران ارســال می شــود اما به زودی این 

کیت های آزمایشــگاهی در اختیار استان قرار خواهد گرفت.

باید صدای مردم باشیم
  اقتصاد کیش - نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان گفت: تمام تلاش خود را برای زنده کردن نهضت مطالبه جوانان از مسئولین را به کار گرفته ام و 

این عمل را با برگزاری تریبون آزاد دانشجویی از خودم آغاز کردم و بعد از تثبیت آن در مرکز استان،ان عمل را به شهرستان ها نیز خواهم برد.

وجود اومیکرون در هرمزگان هنوز تایید 
نشده ولی مردم مراقب باشند

رییس دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان :

  اقتصــاد کیش - مدیــر بنادر و دریانوردی شــهید باهنر هرمزگان 
گفت: در راســتای صیانت از زیســت بوم و حفاظت از محیط زیســت 
دریایــی مقداری تجهیــزات مقابله با آلودگی هــای دریایی خریداری و 

برروی شناورها نصب شد.
حمیدرضا محمدحســینی تختی اعلام کرد: تجهیز بنادر و شــناورها به 
ملزومات پاکسازی و مقابله با آلودگی نفتی در دریا یکی از هدف گذاری های 
مهم بندر شهید باهنر است که نقش مهمی در تعیین معیارهای ارزیابی و کنترل 

دوره ای و حصول اطمینان از اثر بخشی برنامه ها دارد.
وی با بیان اینکه آلاینده های ناشی از فعالیت های خشکی و دریایی تهدید 
بزرگی برای اکوسیســتم های دریایی و سلامت عمومی محسوب می شوند، 
مدیریت اصولی پسماندها برای جلوگیری از ورود انواع پسماندها به دریا را 

اقدامی ضروری دانست.
مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان عنوان کرد: در این 
راســتا در بندر شهید باهنر به تمامی شناورهای سنتی برای جمع آوری زباله، 

کیسه های پلاستیکی داده و در ازای آن قبض پسماند دریافت می شود.
محمدحســینی تختی انجام مانورهای دوره ای مبارزه با آلوگی نفتی در 
جهت ارتقای سطح آمادگی پرسنل در مواجهه سریع با آلودگی های احتمالی 
را از دیگر اقدام های برشمرد و بیان کرد: خرید و بازسازی تجهیزات مقابله با 
آلودگی نفتی به ارزش ۳۵۰ میلیون ریال اقدامی است تا برای مقابله با هرگونه 

آلودگی احتمالی و مسائل زیست محیطی آمادگی بیشتری داشته باشیم.
بــه گفتــه وی، ملزومات تهیه شــده شــامل، تجهیــزات مکانیکی و 
هیدرولیکی نظیر، بوم ســاحلی، اسکیمر، پدهای جاذب و یک فروند شناور 

مقابله با آلودگی است.

شناورها در بندر باهنر به ابزارهای 
مقابله با آلودگی نفتی مجهز شدند

به دنبال ایجاد دفتر حمل و نقل
 بین المللی هستیم

  اقتصاد کیش -  دبیر کل اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی بندرعباس 
گفت: اتاق بازرگانی بندرعباس، اتاقی شیشــه ای است و همواره اعضای هیات 

رئیسه اتاق در دسترس بوده و پاسخگو به تمامی فعالین اقتصادی هستند. 
پیام رضایی افزود: باید افراد به قوانین آگاه باشند و سپس در خصوص موارد 
سخنان تخصصی ایراد کنند زیرا بدون آگاهی از قانون نمی توان صحبتی ایراد کرد 

که جامعه را تحت تاثیر قرار داد.
وی ادامه داد: تمامی اجراییات اتاق بازرگانی با مصوبات هیات رئیسه اتاق 
و نمایندگان صورت می گیرد، حتی کمک در بخش کرونا و مدرســه سازی نیز 
به این شــکل صورت گرفته و حتی دســتگاه های ذی ربط را در این خصوص 

مشارکت دادیم.
رضایی با اشاره به اینکه ایجاد تشکل ها در اتاق بازرگانی هرمزگان فعالیت 
مهمی است که اکنون شاهد ایجاد ۹ تشکل در اتاق هستیم و با ماهیت اختصاصی 
خود از جایگاه بالایی برخوردارند، اظهار کرد: تعامل نزدیک اتاق بازرگانی با دستگاه 
های اجرایی بســیاری از مشــکلات را کاهش داده و اعضای اتاق بازرگانی این 

موضوع را به طور حتم لمس می کنند.
وی با بیان اینکه زمانی که از موضوعی اطلاعی نداریم نباید در آن خصوص 
صحبت کنیم زیرا سبب ارائه سخنانی اشتباه به جامعه می شود و این بیشتر نشان 
دهنده اغراض در ســخنان برخی افراد اســت، عنوان کرد: در حوزه بین الملل با 
کشورهای زیادی از جمله ایتالیا، پرتغال، ترکیه، هند، سنگال، افغاستان، عراق و ... 
ارتباط برقرار کردیم و امروز حتی برای کشتی سازی ایزوایکو نیز سفارش ساخت 
دو کشــتی از کشور سنگال دریافت کردیم تا به رونق اقتصادی استان هرمزگان 

کمک کنیم.
دبیر کل اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی بندرعباس با اشاره به اینکه 
گزارش مالی و هزینه کرد اتاق بازرگانی نیز همگی شفاف و تحت نظارت اتاق 
بازرگانی ایران است و خود را ملزم به رعایت تمامی قوانین کرده ایم، خاطرنشان 
کرد: اتاق بازرگانی بندرعباس اتاق شیشه ای است و همواره اعضای هیات رئیسه 

اتاق در دسترس بوده و پاسخگو به تمامی فعالین اقتصادی هستند.
وی ادامه داد: وظیفه اتاق بازرگانی ردیابی مشــکلات اعضای اتاق است و 
وقتی به شهرک صنعتی می رویم و این مشکلات را ردیابی می کنیم و با پیگیری 
هایمان برخی مشکلات برطرف می شود، نشان می دهد خود را ملزم به تحرک 

تولیدکنندگان و فعالین اقتصادی در هرمزگان هستیم.
رضایی با بیان اینکه در بحث آموزشــی و پژوهشی نیز با اقدامات نوین از 
صفر تا صد آموزشی وبیناری را به مرحله اجرا رساندیم، اظهار کرد: سامانه بیان 
مشــکلات را در اتاق بازرگانی راه اندازی کردیم تا فعالین اقتصادی مشکلات 
را مطــرح و برای برطرف کردن آن ها اتاق بازرگانی نیز پیگیری های لازم را در 

حد توان انجام می دهد.
وی با اشاره به اینکه به دنبال شخصیت دادن به تشکل ها هستیم تا با مجزا 
شدن و مستقل کردنشان بتوانیم به توانمندسازی آن ها کمک کنیم، عنوان کرد: ۷۸۴ 
کارت بازرگانی در شرف انجام که ۷۲۹ آن صادر و فعال شده است؛ همچنین کارت 

عضویت صادر شده ۴۶۷ عدد است.
دبیر کل اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی بندرعباس با بیان اینکه با 
جدیت به دنبال ایجاد دفتر حمل و نقل بین المللی در هرمزگان هستیم که مجوزهای 
لازم را گرفتیم و چهارمین اتاق بازرگانی کشور هستیم که بزودی این موضوع عملی 
می شود، تصریح کرد: در بحث های پژوهشی تفاهم نامه هایی با دانشگاه های استان 
هرمزگان برقرار کردیم تا فناوری و تکنولوژی های روز نیز در چرخه اقتصادی 

استان هرمزگان وارد شود.

دبیر کل اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی بندرعباس:نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان:

مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر هرمزگان:
۸۵ هزار اصله نهال حَرّا در قشم 

کاشته شد

  اقتصــاد کیش -  رییس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری قشــم گفت: از 
ابتدای امســال تاکنون ۸۵ هزار اصله نهال حَرّا در ۱۲۰ هکتار از اراضی قشــم 

کاشته شده است. 
اکبر محمودی زاده افزود: جمع آوری بذر، تولید نهال، کاشــت و حفاظت 
فیزیکی این طرح ۶ میلیارد ریال هزینه داشــت که از محل اعتبارات ملی طرح 

مدیریت جنگل های حَرّا  تامین شد.
وی ادامه داد: جمع آوری بذر از جنگل های حَرّا اولین مرحله از این طرح 

بود که از اواخر مرداد تا اوایل شهریور سال جاری انجام شد.
رییس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری قشــم تصریح کرد: در مرحله دوم 
بذرهای ســالم به نهالستان انتقال داده شده و در گلدان های پلاستکی تا رسیدن 

به ارتفاع ۴۰ تا ۶۰ سانتی متری کاشت و آبیاری شدند.
وی اظهار کرد: انتقال نهال ها به عرصه و کاشــت آنها در زمین مرحله سوم 

و پایانی این عملیات است.
محمودی زاده افزود: از سال ۸۵ تا کنون بیش از سه میلیون اصله نهال حَرّا  

در سواحل شمالی قشم کاشته شده است.
رییس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری قشــم ســاخت و تعمیر و اصلاح 
سازه های آبخیزداری را از دیگر از عملکردهای این اداره عنوان و تصریح کرد: 
ســازه خالصی در روستای دیرســتان با اعتبار چهار میلیارد و ۲۰۰ میلیون ریال 

از اعتبارات صندوق توسعه ملی با گنجایش ۴۰۰ هزار مترمکعب ساخته شد.
وی ادامه داد: همچنین تعمیر و اصلاح ســازه آبخیزداری روســتای برُکه 
خَلَف جزیره قشم نیز با اعتبارات استانی به مبلغ ۲ میلیارد ریال آغاز شده است.

۲۰ هزار هکتار از اراضی قشم را جنگل های حرا تشکیل داده است.

صرف کلنگ زدن پروژه،دستاوردی به دنبال ندارد

  اقتصــاد کیش -  عضو مجمــع نمایندگان 
هرمزگان در مجلس شــورای اســلامی گفت: نبود 
آمایش ســرزمینی باعث می شود در اغلب پروژه ها 
نیز مشکلاتی بوجود آید و نتیجه بدست آمده با نتیجه 

پیش بینی شده همخوانی لازم نداشته باشد. 
احمد مرادی افزود: مدیران و کارشناسان ساعت 
ها در جلســات وقت می گذارند و به آسیب شناسی 
و ریشه یابی مشــکلات می پردازند اما تا زمانی که 

این نشست ها خروجی لازم را نداشته باشند تا منشأ 
هدف گذاری شــده و عملکرد آن در جامعه مشهود 

شود، فایده ای ندارد.
وی بــا بیان اینکه مردم توقع و انتظاراتی دارند 
کــه بجا بــوده و باید به خواســته و توقعات مردم 
احترام گذاشــت، اظهار کــرد: باید مدیران دغدغه 
های پژوهشــی داشته باشــند زیرا با نگاه علمی و 
کارشناسی می توان کارها را پیش برد و نتیجه آن را 

به سطح مطلوب رساند.مرادی با اشاره به اینکه یکی 
از مشکلات کشورمان عدم وجود آمایش سرزمینی 
در حوزه های مختلف است، عنوان کرد: همین نبود 
آمایش سرزمینی باعث می شود در اغلب پروژه ها 
نیز مشــکلاتی بوجود آید و نتیجه بدســت آمده با 
نتیجه پیش بینی شــده همخوانی لازم نداشته باشد.

وی با بیان اینکه اینکه یک پروژه را کلنگ زنی بکنیم 
و به دلیل نبود برنامه و عقبه کارشناســی رها شود، 
آفت بزرگی اســت که در کشور وجود دارد، اضافه 
کرد: باید از ابتدا با کار کارشناسی و پژوهشی برنامه 
ریزی کنیم، ســپس پروژه تعریف و با اقدام فنی و 
علمی پیش رویم تا با تعیین بودجه و شــرایط لازم 
یک پروژه را به هدف برسانیم وگرنه صرف کلنگ 
زدن نتیجه ای جز هدر رفت بودجه برای کشور ثمره 

ای دیگر ندارد.
این نماینده مجلس در پایان گفت: مجلس نیز 
از کارهای پژوهشی حمایت کرده و همواره به دنبال 
افزایــش بودجه در این بخش بوده و به این موضوع 
واقف است که با کار پژوهشی و تلفیش با تجربه می 

توان دستاوردهای بزرگی را رقم زد.

عضو مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس:

مردم هرمزگان بزرگ ترین سرمایه پیشرفت 
دستگاه قضایی استان هستند

  اقتصاد کیش -  رییس کل ســابق دادگستری 
هرمزگان و دادســتان کنونی تهران گفت: مردم استان 
هرمزگان بزرگ ترین ســرمایه پیشرفت و یار همراه 

دستگاه قضایی هستند. 
علی صالحی در مراســم تودیعش از ریاســت 

دادگســتری هرمزگان اظهار داشت: کمال قدردانی را 
از مردم شــریف این استان دارم که بزرگترین سرمایه 

پیشرفت این استان و یار دستگاه قضا بوده اند.
وی، با تجلیل از نقش نماینده ولی فقیه در استان، 
افزود: حجت الاسلام والمسلمین عبادی زاده همچون 

پدری پشتوانه ما بودند و رهنمودهای ایشان گشایش گر 
امور بوده است.دادستان تهران از اقدام های همکاران 
قضایی به عنوان جهادی یاد کرد و یاد آور شد: از مردم 
استان بابت کمی ها و کاستی ها عذرخواهم و امیدوارم 

بتوانیم در دیگر سنگرها، خادم ملت ایران باشیم.
صالحــی همچنین گفت: همکاران ما با وجود 
کمبودها، با اقدام های شبانه روزی، یک رضایتمندی 
خوبی ایجاد کردند و ارتقای شــاخص ها محصول 
تلاش این عزیزان است.طی حکمی از سوی حجت 
الاســلام محســنی اژه ای، مجتبی قهرمانی دادستان 
عمومــی و انقلاب بندرعباس بــه عنوان رییس کل 
جدید دادگستری استان هرمزگان منصوب شده است 
و علی صالحی رییس کل سابق دادگستری این استان 
نیز با حکم رییس قوه قضاییه، عهده دار دادســتانی 
تهران می باشــد که رییس کل جدید دادگســتری 
هرمزگان توسط معاون اول قوه قضاییه عصر امروز 

در نشست شورای اداری معرفی شد.

دادستان تهران:


